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Steller vragen Aisia Okma, D66 

Over agendapunt 

 

raadsvergadering 06-04-2017; agendapunt 5.1 Wijziging 

gemeenschappelijke regeling H10 

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen* schriftelijk/mondeling te 

beantwoorden: 

 

1. Heeft het inkoopbureau tot een harmonisatie van de inkooptarieven in heel de regio H10 

geleid? 

 

Antwoord: Nee, de betrokken gemeenten van de (jeugdhulp)regio Haaglanden 10 zetten de 

eerste stap naar harmonisatie van de inkooptarieven per 1-1-2018. Een jaar later volgt 

harmonisatie en vernieuwing van de producten. Dit gezien de prilheid van het inregelen van 

het systeem, de complexiteit en onvolledig overzicht op eventuele effecten hiervan.   

 

2. Hebben de majeure verbeterpunten ertoe geleid dat de colleges en de raden niet alle 

noodzakelijke informatie hebben gekregen? 

 

Antwoord; Nee, alle belangrijke informatie is gedeeld met colleges en raden. De 

kwetsbaarheid en bestuurlijke risico’s van de organisatie inkoopbureau kwamen aan het licht 

lopende de evaluatie van de GR Inkoopbureau H10. Er is direct een verbetertraject in gang 

gezet. Het feitelijke functioneren van het bureau was geen onderdeel van deze evaluatie, 

maar een belangrijke bijvangst. 

 

3. Op welke wijze bereidt het college zich voor op 2018, waarin de inkoop jeugd zal moeten 

worden aanbesteed? 

 

Antwoord: Hiertoe wordt overleg gevoerd met de betrokken gemeenten via de regionale 

samenwerkingsstructuur. Medio 2017 legt het college een lokaal inkoopplan 2018 

Voorschoten voor aan de raad. 

 

4. Zal de H10 die aanbesteding naar behoren kunnen doen? 

 

Antwoord: Ja, alle betrokken gemeenten spannen zich in om de aanbesteding voor 2018 

zorgvuldig en verantwoord te laten verlopen.  

 

* Aangeven wat van toepassing is. 

Toelichting (indien nodig): 
 

 


